
 

 
 
 

1. Aanleiding 

Door de fractie van GBLV zijn schriftelijke vragen gesteld met betrekking tot opvanglocaties voor 
de inwoners in geval van natuurrampen of calamiteiten. In deze raadsbrief wordt antwoord 
gegeven op de vragen. 
 

2. Inhoudelijke uiteenzetting 

De fractie GBLV stelt:  
Onlangs was in het landelijke nieuws het onderwerp aan de orde dat gemeenten geacht worden na 
te denken over opvang locaties voor haar inwoners wanneer er sprake is van een natuurramp of 
calamiteit. Hierover heeft de fractie van GBLV de navolgende vragen. 
 
Vragen aan de burgemeester: 
 
Vraag 1 
Zijn er in de gemeente opvanglocaties die zijn ingericht als opvanglocatie of daartoe zodanig 
kunnen worden ingericht? 
 
Antwoord 1 
Ja, binnen gemeente Leidschendam-Voorburg zijn verschillende locaties die zijn of kunnen worden 
ingericht als opvanglocatie in geval van rampen of calamiteiten. Denk hierbij onder meer aan 
sporthallen en wijkcentra. Iedere wijk heeft, tenminste, één opvanglocatie. 
 
Vraag 2 
Zo ja, zijn deze locaties ingericht op een wijze dat vele inwoners hiervan gebruik  kunnen maken? 
 
Antwoord 2 
Er zijn grote en kleine opvanglocaties waarvan inwoners bij calamiteiten gebruik kunnen maken,  
variërend van 100 plekken tot 1.500 plekken voor de eerste opvang. Deze plekken zijn eveneens 
bestemd voor langdurige opvang, echter bij langdurige opvang vindt meer verspreiding plaats van 
inwoners over de bestaande locaties. Reden hiervoor is dat voor langdurige opvang meer ruimte 
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nodig is en andere eisen gelden voor de opvang. Indien nodig kan (aanvullend) gebruik worden 
gemaakt van locaties in de regio.  
 
Vraag 3 
Zijn deze locaties voldoende bekend bij de inwoners en zo nee, wat gaat de gemeente eraan doen 
om deze kenbaar te maken? 
 
Antwoord 3 
De locaties zijn onvoldoende bekend bij inwoners. Echter, als locaties worden ingezet voor opvang 
dan wordt dit georganiseerd vanuit het proces Bevolkingszorg van de gemeente. Wanneer de 
opvanglocaties worden gebruikt, dan wordt dit rechtstreeks gecommuniceerd naar de betrokken 
inwoners. De wijze waarop communicatie plaatsvindt hangt af van de aard van de calamiteit 
(gedacht kan worden aan bijvoorbeeld de lokale radio, een informatiepagina op de gemeentelijke 
website, etc.). 
De Veiligheidsregio Haaglanden heeft overigens ook een taak in de opvang en verzorging van de 
bevolking in geval van crisis en/of calamiteiten. Het is voor hen echter lastig om een regierol in te 
nemen, omdat zij onder grote financiële druk staan als gevolg van de bezuinigingen die aan hen 
zijn opgelegd.  
Binnen de brede weerbaarheidsopgave die er ligt – inclusief de inrichting/realisatie van 
steunpunten – nemen we het kenbaar zijn/maken van de opvanglocaties mee.  
 
Vraag 4 
Is de dekkingsgraad van opvanglocaties voldoende wanneer er sprake is van een calamiteit? 
 
Antwoord 4 
Ja, de dekkingsgraad is voldoende. Er zijn 19 opvanglocaties verspreid door de gehele gemeente 
en ieder wijk beschikt over, tenminste, één opvanglocatie. Daarnaast kan - indien noodzakelijk - 
aanvullend gebruik worden gemaakt van locaties in de regio. 
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